
  Gliwice, 14.01.2022 

    Szanowny Pan 

 Łukasz Oryszczak 

Naczelnik Wydziału 

     Promocji i Komunikacji Społecznej 

  (drogą elektroniczną) 

 Szanowny Panie Naczelniku, 

powołując się na pismo KOM.055.37.2021 z pisma BR.0003.396.2021 zwracam się z prośbą 

o odpowiedzi na następujące pytania?

1. Ile jest odsłon strony na której znajduje się artykuł?

2. W jakiej ilości został wydany MSI w wersji papierowej z tym artykułem?

3. Jaka jest szansa aby osoby, które czytały wersję papierową mogły zwrócić uwagę na

sprostowanie w wersji elektronicznej?

Związku z tym zwracam się z prośbą o sprostowanie tej informacji również w wersji papierowej. Jeżeli 

ktoś popełnił błąd powinien się do tego przyznać. Wszyscy, którzy korzystają z gazety, która jest 

opłacana z pieniędzy podatników mają prawo do rzetelnych i sprawdzonych informacji, W tym 

przypadku jest to błąd niższej rangi- ale jest również w jakimś stopniu nauczką na sprawdzanie 

informacji bardziej dokładniej za nim się ją przekaże Mieszkańcom naszego Miasta. 

Dziękuję za wyrozumiałość. 

Z poważaniem i wyrazami szacunku 

   Gabriel Bodzioch 

        Radny Rady Miasta Gliwice 

BR.0003.34.2022


